
 

 

 

Verslag oudercomité 18/09/24 

 
Oudercomité AW  AW  AW 
Sylvie De Buck AW Kim Rodts AW Kelly Rokegem AW 
Sharon Gruyaert  Ann Clincke AW Kenneth David  
Morwenna Buysse  Steven De Poorter AW Alexander Heyneman AW 
Valérie Fiers  Davy De Zutter AW Jochen Hubrecht AW 
Hannes Braeckman AW Davy De Boever AW Sven Matton AW 
Jasper Nys AW Lien Lievens AW Nikita AW 
Veerle Van de Nouwelant AW Stefanie Deschuyter  Jasper Rogiest AW 
Melissa AW Nikki Eerebout AW   
Leerkrachten AW  AW  AW 
Juf Ann De Buck AW Juf Isabelle AW Juf Ianthe  
Juf Griet AW Juf Kathy  Juf Marleen M  
Juf An Planckaert  Juf Annelore  Juf (islam)  
Juf Veronique AW Juf Christine  Juf Inge  
Juf Mieke  Juf Dorine  Juf Magali  
Juf Renske  Juf Ellen AW Juf Kim   
Juf Els  Meester Elie  Juf Elke AW 
Meester Louis  Juf Alice  Juf Karen (secretariaat)  
Schepen van Onderwijs      

 

Begroting:  

 De begroting voor dit jaar werd besproken en goedgekeurd. Vorig jaar was een zeer goed 
financieel jaar voor het OC. Daarom werden voor het schooljaar 2024-2025 de volgende 
zaken afgesproken:  
 

 Het klasbudget stijgt naar €6,5 per kind (i.p.v. €5/kind)   
 Het budget voor Sinterklaascadeautjes stijgt dit jaar naar €80 per klas voor Sinterklaas (i.p.v. 

€70)  
 Aankopen voor de speelkar worden dit jaar geraamd op €1200. Hierin zitten wel ook nog de 

aankopen van vorig schooljaar.  
 Juf Isabelle en de leerkrachten vragen of er nog budget is om een 2e luidspreker aan te 

kopen voor op de kleuterspeelplaats.  
 Dit jaar is er ruimte om eens een groter/duurder speeltuig aan te kopen op kosten van het 

oudercomité. Er dient wel steeds rekening gehouden te worden met het feit dat alles 



 

 

gekeurd moet worden en dat dit een zeer dure aangelegenheid is. Juf Isabelle en de 
leerkrachten bekijken mogelijke opties (bij voorkeur tegen december).  

 Bijkomende vraag van de leerkrachten: de kleuters zouden dit jaar op schoolreis gaan naar 
een pretpark. Men vraagt of het OC kan tussenkomen in de kosten van de busreis (15 à 18 
euro per kind) omdat men anders zeer snel aan de toegelaten maximumfactuur zal zitten. 
Het OC komt hier nog op terug.  

 

Infoavonden kleuter + lagere school  

 Is vlot verlopen met 3 helpers op de infoavond voor de kleuters en 2 helpers op de infoavond 
voor het lager.  

 Dit jaar is er heel veel fruitsap gedronken. De fruitsap was reeds bijna op na de infoavond van 
de kleuters. Daar moeten we dus in de toekomst meer van bestellen.  

 Dit jaar gingen we in de kleuterklassen ook voor het eerst langs om het oudercomité te 
introduceren. Dit werd als positief ervaren en leverde ons ook enkele inschrijvingen van 
nieuwe leden op.  

Hapje tapje 

 Voor de leerkrachten was het ok dat het oudercomité daar dit jaar niet stond met een 
standje. Aan het einde van het schooljaar wordt er bekeken of er voor volgend jaar wel 
voldoende helpers zijn om terug mee te doen aan Hapje tapje.  

Kalenderverkoop  

 Er werden voorlopig 163 stuks verkocht. Dit ligt in de lijn met vorig jaar. De prijs van €10 
werd behouden.  

Kinderland  

 De 3e editie van Kinderland gaat door op zondag 20 oktober. Het concept blijft grotendeels 
hetzelfde. De belangrijkste nieuwigheid is dat er dit jaar gewerkt zal worden met een fast 
ontbijt (2 koffiekoeken + koffie of chocomelk) in de hoop om zo ook in de voormiddag meer 
volk te lokken. Het ontbijt gaat door van 9 tot 11u en vooraf inschrijven is verplicht. Voor het 
ontbijt wordt er €7 gevraagd. Kinderen die blijven ontbijten hoeven geen toegangsticket voor 
Kinderland meer te betalen.  

Voor het overige werden de prijzen gelijk gehouden (€5 in voorverkoop en €7 aan de kassa)  

Aan de bar wordt het drankenaanbod van vorig jaar overgenomen, met uitzondering van 
Duvel. Dit wordt vervangen door Omer.  

In het kader van het schoolthema ‘België’ zullen er dit jaar ook frietjes geserveerd worden 
met frikandellen (of evt. kippennuggets?). We nemen contact op met Bellimo voor de 
mogelijkheden.  

Verder kunnen we bij Wendy’s Partyshop opnieuw beroep doen op haar popcornmachine (in 
het kader van de sponsorbrief).  

Om het spelaanbod nog verder uit te breiden zal er nog gekeken worden om enkele VR-
brillen te huren. NOTA: Na de vergadering werd beslist om 3 stuks te huren. 



 

 

 

 

Sponsorbrief  

 De sponsorbrief werd ondertussen bedeeld in de brievenbussen. Er zijn momenteel 3 
sponsors die reeds ingetekend hebben. Eind september volgt er nog een herinnering via mail.  

De mogelijke formules van de sponsorbrief werden licht aangepast. Zo wordt er geen 
onderscheid meer gemaakt per activiteit welke sponsors in beeld worden gebracht. 

 

Kerstactie  

 Er werd gekozen om het aanbod van vorig jaar te behouden. Jochen informeert nog of er dit 
jaar wel opnieuw Nougat aangekocht kan worden.  

 De prijzen zullen ook behouden blijven. Er wordt gevraagd om van alles enkele dozen extra 
te bestellen om wat foutenmarge te hebben bij het bedelen. Jasper voorziet 
grotere/duidelijkere controleformulieren voor de verdeling.  

 

Werkgroepen 2024 – 2025  

 Kinderland: Lien, Davy, Jasper en Sharon  
 Winterdorp: Jochen, Valerie, Kelly, Davy, Alexander en Melissa(?)  
 Quiz: Jasper, Veerle, Sylvie en Hannes  
 Musical+grootouderfeest: Ann, Sharon, Veerle, Nikita, Jasper Rogiest en Steven(?) 

 

 

Varia:  

 Er dient een nieuwe darm voor de gasaansluiting gekocht te worden tegen Kinderland. Jasper 
Rogiest zal hiervoor kijken.  

 Er wordt opnieuw contact opgenomen met Agristo of zij frietjes kunnen sponsoren voor 
Winterdorp en de frietjesbak.  

 Er wordt weer vaker met de wagen opgereden aan de parking aan het gemeentehuis. Juf 
Isabelle zal opnieuw eens plaatsnemen aan de ingang om de situatie in de gaten te houden.  

 De volgende vergadering gaat door op 10 oktober.  

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

  

 

 


